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     Myšlenka zřízení webu našeho šachového klubu již trvá dlouho, ale
potíž byla v tom, najít někoho, kdo by stránku vytvořil a zajišťoval její
funkčnost.  Moje  představa,  že  stránku  dokáže  vytvořit  kdokoliv,  kdo
pracuje s počítačovými programy, vzala poměrně rychle za své. Soustředil
jsem se na někoho z našich řad, ale to se bohužel nepovedlo. Úplně jsem
zapomněl na svého dlouholetého kamaráda, Josefa Popelku, se kterým
jsem  dříve  často  hrával  blicky  většinou  v  hospůdce  Pod  Kaštany
v Prostějově – Krasicích a byli jsme společně i na několika turnajích na
Slovensku. Ačkoliv hraje za Sokol Přemyslovice a zabývá se úplně jinou
oblastí v IT, moji prosbu neodmítl, a to i přesto, že se tvorbou webových
stránek prakticky nezabývá a neustále mi připomínal a připomíná, že se to
vůbec nemusí povést.

Hodně nám při zakládání aktivně pomohl i RNDr. Boris Vystavěl, nynější
předseda  Sportovního  klubu  Prostějov,  zakladatele  našeho  pobočného
spolku. Rozhodli jsme se, že stránky spustíme již v průběhu jejich tvorby,
abychom  mohli  bez  zbytečného  otálení  informovat  příznivce  šachu  o
činnosti našeho klubu, výsledcích soutěží družstev i jednotlivců a dalších
věcech  okolo  šachového  dění  nejen  u  nás.  Pravděpodobně  dojde
k  některým  problémům  s  některými  funkcemi,  ale  doufám,  že  nás
omluvíte. Budeme se snažit co nejdříve vše vychytat. Nemáme sice ambice
být profesionálními stránkami, ale snad se povede, že stránky budou čtené
a třeba i přivedou další šachisty do našich řad. Velmi tímto děkuji RNDr.
Borisi  Vystavělovi  i  Josefu Popelkovi  a pevně věřím, že se co nejdříve
povede „kolaudace“ zkušebního provozu a stránky budou funkční ve všech
směrech
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